
Zápis z jednání komise 

Životního prostředí a veřejného prostoru 

Datum konání: 7. prosince 2015 

Místo konání:  ÚMČ Jírova 2 

Přítomen/přítomna: Bružeňák Lukáš, Čada Miloslav, Kremláčková Edita, Kozlovská Milada, Novotná Jitka, 

Vrána Martin  

   Vondráčková Eliška, Staněk David 

Omluven/omluvena:   Fišer Václav, Merta Jan, Nečasová Helena, Skotal Jan

 

BODY JEDNÁNÍ 

1.  Zahájení a schválení programu zasedání 

2.  Organizační informace a krátké zprávy 

3.  Návrh zadání rekonstrukce nám.Karla IV. Komise přijala usnesení: 

 Komise vzala na vědomí závěrečnou zprávu Nadace Partnerství „NÁMĚSTÍ KARLA IV. V BRNĚ-LÍŠNI-  odborné 

konzultace a zapojení veřejnosti do přípravy zadání rekonstrukce náměstí duben-říjen 2015“. Souhlasí 

s doporučeným zadáním (principy) ve třech tematických okruzích tak, jak byly v této zprávě formulovány pro další 

jednání o úpravách nám.Karla IV.  Jako prioritní shledává  bod 2) dopravní řešení lokality. 

 Pro usnesení: 6, proti:0, zdržel se:0 

4.   Variantní řešení kontejnerových stání. Komise prodiskutovala vlastní vytvořenou obrazovou prezentaci řešení 

kontejnerových stání. PowerPoint prezentace bude předána p.místostarostce. Komise přijala usnesení: 

 Komise upřednostňuje taková řešení kontejnerových stání, která obsahují vegetační prvky-vegetace na konstrukci 

a zelenou (vegetační) střechu. Dále upřednostňujeme stání se střechou, která zamezí vylétávání odpadu 

z kontejnerů do okolí.  

 Pro usnesení: 6, proti:0, zdržel se:0 

5.   Informace od p. místostarostky. Seznámení se stavem a možnostmi úprav parku Trnkova, pozvání na veřejné 

projednání. Seznámení s aktuálním stavem a výhledem projektu systémové inventarizace a dosadby zeleně. 

6.   Různé  

 -monitoring ovzduší online-informace podal p.Staněk, dále sledovat 

 -Líšeňáček Podruhova-diskuze stavu plochy po ukončení činnosti, k tématu se vrátit v r.2016 

 -ochrana ptáků před nárazy do skel-Renault Opportunity, KJM a ÚMČ, diskuze možností řešení v r.2016 

 -výkopy při ulicích PoláčkovaxElplova-p.Staněk prověří v terénu kolizi se stromy 

 -podnět p.starosty vyjeté koleje a poškozené stromy-projednáno s p.Staňkem, jak bylo řešeno. Doporučujeme 

oficiální jednání (písemná žádost) s firmou A.S.A. Výraznější změnu možno očekávat až s novou rámcovou 

smlouvou. 

 

 

Termíny zasedání komise v 1.pololetí 2016: 18.1., 15.2.,14.3.,18.4.,16.5.,20.6. (vždy v pondělí v 17 hodin) 

 

Přílohy:  

1. Prezenční listina 

    

Datum a zpracovatel zápisu: 8. prosince 2015, Edita Kremláčková 

Podpis předsedy/předsedkyně komise: Edita Kremláčková 


